

Appointment of Officers and Servants.

(Sir JAMES CRAIG, Governor, 1808 & 1809.)

Tuesday,
12th April,
1808.

The Honorable Mr. *Baby* reported, "That the Honorable Mr. *Taschereau* and himself had, according to order, waited on His Excellency the Governor in Chief, with the Address of this House, of yesterday, and that His Excellency was pleased to say, that he would take the same into consideration."—J. C. p. 150.

The proper Officer laid before the House an account of the expences of his Office since the last Session.

The same being audited, was agreed to by the House.

ORDERED, That the following Address be presented to His Excellency the Governor in Chief:

"To His Excellency Sir JAMES HENRY CRAIG,
"Knight of the Most Honorable Order of the
"Bath, Captain-General and Governor in
"Chief in and over the Provinces of Lower-
"Canada, Upper-Canada, Nova-Scotia and
"New-Brunswick, and their several Depen-
"dencies, General and Commander of all
"His Majesty's Forces in the said Provinces
"of Lower-Canada and Upper-Canada, No-
"va-Scotia and New-Brunswick, and their
"several Dependencies, and in the Island of
"Newfoundland, &c. &c. &c.

"MAY IT PLEASE YOUR EXCELLENCY,

"We, His Majesty's most dutiful and loyal Subjects, the Legislative Council of the Province of Lower-Canada, in Provincial Parliament assembled, humbly request that Your Excellency will be pleased to issue your Warrant in favor of *William Smith*, Esquire, Clerk of the Legislative Council, for the sum of One hundred and sixty-four Pounds, eight Shillings and eight pence, currency, being the amount of the expences incurred in his Office since the last Session, for which he has produced Vouchers; and that Your Excellency would also be pleased to issue a letter of credit, in his favor, for the sum of Fifty Pounds, currency, for his expences during the recess, to be accounted for him at the ensuing Session of the Legislature."

ORDERED, That the Honorable Messrs. *De Lanaudière* and *Taschereau* do wait on His Excellency with the said Address.—J. C. p. 153.

Wednesday,
13th April,
1808.

The Honorable Mr. *De Lanaudière* reported, "That Mr. *Taschereau* and himself had, according to order, waited on His Excellency the Governor in Chief, with the Address of this House of Yesterday, and that His Excellency was pleased to say, he would take the same into consideration."—J. C. p. 157.

Friday,
12th March,
1809.

The proper Officer laid before the House an account of the expence of his Office, since the last Session.

ORDERED, That the House do resolve itself into a Committee of the whole House on the said accounts.

The House, according to order, was adjourned during pleasure, and was put into a Committee of the whole House on these accounts.

After some time, the House was resumed, and the Honorable Mr. *De Lotbinière* reported, from the said

L'Honorable Mr. *Baby* a fait rapport, "Que l'Honorable Mr. *Taschereau* et lui-même s'étoient rendus, conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence le Gouverneur en Chef, avec l'Adresse de cette Chambre d'hier, et que Son Excellence avoit bien voulu répondre qu'elle la prendroit en considération."—J. C. p. 123.

L'Officier de cette Chambre a mis devant elle un compte des Dépenses de son Office, depuis la dernière Session.

Lesquels comptes ayant été examinés, ont été passés par la Chambre.

ORDONNE', Que l'Adresse suivante soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef:

"A Son Excellence Sir JAMES HENRY CRAIG,
"Chevalier du Très Honorable Ordre du
"Bain, Capitaine Général et Gouverneur en
"Chef des Provinces du Bas-Canada, du
"Haut-Canada, de la Nouvelle-Ecosse, du
"Nouveau-Brunswick, et de leurs différentes
"Dépendances, Général et Commandant en
"Chef de toutes les Troupes de Sa Majesté dans
"les dites Provinces du Bas-Canada, Haut-
"Canada, de la Nouvelle-Ecosse, du Nouveau
"Brunswick, et de leurs différentes Dépen-
"dances, et dans l'Isle de Terre-Neuve, &c.
"&c. &c.

"QU'IL PLAISE A VOTRE EXCELLENCE.

"Nous, très fidèles et loyaux Sujets de Sa Majesté, le Conseil Législatif de la Province du Bas-Canada, réunis en Parlement Provincial, prions humblement Votre Excellence de vouloir bien émaner son Warrant en faveur de *William Smith*, Ecuyer, Greffier du Conseil Législatif, pour la somme de Cent soixantequatre livres, huit chelins et huit deniers courant, étant le montant des Dépenses encourues dans son office depuis la dernière Session, pour lesquelles il a produit des pièces justificatives, et de vouloir bien aussi donner une lettre de crédit en sa faveur, pour la somme de Cinquante livres courant, pour ses Dépenses pendant les vacances, dont il rendra compte à la prochaine Session de la Législature."

ORDONNE', Que les Honorables Messieurs *De Lanaudière* et *Taschereau* se rendent auprès de Son Excellence, pour lui présenter la dite Adresse.—J. C. p. 127.

L'Honorable Mr. *De Lanaudière* a fait Rapport, "Que Mr. *Taschereau* et lui-même s'étoient rendus, conformément à l'ordre, auprès de Son Excellence, pour lui présenter l'Adresse de cette Chambre d'hier, et que Son Excellence avoit bien voulu répondre qu'elle la prendroit en considération."—J. C. p. 130."

Le Greffier de cette Chambre a mis devant elle le compte des dépenses de son Office depuis la dernière Session.

ORDONNE', Que la Chambre se mette en Comité de toute la Chambre sur les dits Comptes.

La Chambre s'est en conséquence ajournée à loisir, et s'est mise en Comité de toute la Chambre, sur les dits comptes.

Quelque tems après, la Chambre s'est remise, et l'Honorable Mr. *De Lotbinière* a fait Rapport, de la

Mardi, 12e
Avril, 1808.Mercredi,
13e. Avril,
1808.Vendredi,
12e. Avril,
1809.